
 

 
 

Raadsplein besluitvormend 
 

Datum 6 oktober 2014  

 

Voorstel  Pagina 1 van 1 

onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen, verdwijnen bankfaciliteiten Stadshagen 

portefeuillehouder Rene de Heer 

informant Oosterhout, RAL van (Rob) 2047 

eenheid/afdeling Ontwikkeling OWA 

bijlagen Voorstel: Informatienota beantwoording artikel 45 vragen Beantwoording artikel 45 
vragen - verdwijnen bankfaciliteiten Stadshagen  
Bijlage: SP - Verdwijnen bankfaciliteiten Stadshagen 

 

 

 

Voorgesteld besluit raad 

Kennis te nemen van de beantwoording van de vragen 

 

 

 

  



 

 

voorstel 

 

  

 

Informatienota voor de raad 

 

Datum 22 augustus 2014 

 

 

 

Onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen, verdwijnen bankfaciliteiten Stadshagen 

Versienummer V1. 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

  

Informant RAL van Oosterhout 

Eenheid/Afdeling Ontwikkeling/OW 

Telefoon 038 498 2047 

Email RAL.van.Oosterhout@zwolle.nl 

Bijlagen  

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De beantwoording van de artikel 45 vragen  

 



3 

 

voorstel 

 

 

 

  

Datum 22 augustus 2014 

 

 

2/3 

 

 

Inleiding 

De SP, bij monde van dhr. Futselaar heeft vragen gesteld over de dreigende sluiting van 

bankfaciliteiten voor mensen met een functiebeperking in Stadshagen. 

 

Onderdstaand zijn de vragen en de antwoorden te vinden 

 

1. Is de wethouder het met de SP eens dat het noodzakelijk is dat mensen met een 

fucntiebeperking ook in Stadshagen toegang blijven houden tot voor hun bruikbare pin- 

en bankvoorzieningen?  

 

Wij zijn van mening dat mensen met een functiebeperking ook de mogelijkheid moeten 

hebben, in welke vorm en op welke wijze dan ook,  om geld op te nemen en andere 

bankzaken te regelen. Dit is echter geen verantwoordelijkheid van de gemeentelijke 

overheid, maar van de financiële instellingen. 

Voor bankzaken is men op dit moment in Stadshagen aangewezen op een vestiging van 

de Rabobank en een vestiging van de ABN-AMRO. Daarnaast kan men geld pinnen 

via een pin-automaat in een aantal winkels. 

 

 

2 Is de wethouder het met de SP eens dat gezien het brede zorgaanbod in de wijk 

Stadshagen bankfaciliteiten gericht op mensen met een functiebeperking onderdeel zijn 

van de noodzakelijke basisinfrastructuur in de wijk? 

 

Het realiseren van bankfaciliteiten in welke wijk dan ook is een zaak van de banken 

zelf en niet van de gemeentelijke overheid. Als noodzakelijke basisinfrastrastructuur 

zien we de zaken die de gemeentelijke overheid persé moet regelen (zoals wegen, 

rioleringen etc.). De door u genoemde voorzieningn vallen daar  niet onder. Welke 

voorzieningen er in het winkelcentrum en aangrenzend gebied verder zijn is zaak van 

de eigenaren (Corio en BPF ) maar ook van de interesse van marktpartijen zoals de 

banken. Als gemeente realiseren we deze voorzieningen niet zelf maar maken de 

realisatie mogelijk via het bestuurlijk planologisch regime.  

 

3. Is de wethouder op de hoogte van het voornemen van de Rabobank om te vertrekken 

uit de Werkerlaan? 

 

Ja,  

Rabobank heeft een zeer uitgebreid kantorennetwerk in Nederland. Het beleid van de 

Rabobank is om dit kantorennetwerk sterk in te krimpen van 800 naar 400. Dit 

vanwege de opmars  van internet- en mobiel bankieren. Helaas dreigt dit ook te 

gebeuren in Stadshagen 

 

4. Is de wethouder bereid er bij de Rabobank op aan te dringen tot een oplossing te 

komen: het liefst door het behoud van de bankfaciliteiten, maar anders door het 
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periodiek aanbieden van bankfaciliteiten in de wijk? Kan de wethouder de raad op de 

hoogte stellen van de uitkomst van eventueel overleg? 

 

Ja, uit gesprekken die we met de Rabobank hebben gevoerd blijkt dat met klanten 

gesproken is over alternatieven om contact met de bank mogelijk te houden, ondanks 

de afwezigheid van een fysieke vestiging. Zo wordt de geldautomaat, indien een 

geschikte veilige plek gevonden wordt, behouden en kunnen klanten gebruik maken 

van onder andere de mobiele adviseur. Daarnaast is de Rabobank in co-creatie bezig te 

onderzoeken welke bijdrage zij kunnen leveren aan een vitale leefgemeenschap 

(bijvoorbeeld realiseren projecten in de wijk of ontsluiting kantoor voor 

maatschappelijke doeleinden (bijv. ZZP-ers)).  

 

5. Heeft het college een visie op de groeiende tendens van sluitende bankfilialen en 

pinautomaten, niet alleen in de dorpen maar ook steeds meer in Stadswijken?  

 

Net als vele anderen vinden we het jammer dat er minder van dergelijke voorzieningen 

komen.  Dit zijn echter de keuzes van de banken die de voor- en nadelen van de 

aanwezigheid van zulke voorzieningen in dorpen en wijken steeds tegen elkaar 

afwegen. 

 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer 

 

 

 

 

mevrouw R.E. Riemersma MCM 

 

 


